
Notulen jaarvergadering  vtv Kweeklust  16 februari 2023 om 19.30 uur in Het Palet te Middelburg 

Aanwezig: ongeveer 71 leden. 

Bericht van verhindering: 7 personen. Carla  Pouwer, R Wielemaker, J de Vries, Bert Roorda, Addie 
Velthorst, Claudia Nitzsche en Henk Wolterink 

 

1. Opening 
Henk Rietveld heet iedereen van harte welkom.  De voorzitter is blij met de grote opkomst 
Er wordt een minuut stilte in acht genomen ter nagedachtenis aan de leden die afgelopen 
jaar ons ontvallen zijn. 
 

2. Verslag vorige ledenvergadering d.d. 2022 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd met dank aan secretaris.  
 

3. Openstaande punten vanuit de ALV 2022. 
De openstaande vragen vanuit de ALV 2022 worden door de voorzitter behandeld. 

 Aardappel rotatie wisselteelt: Contact gehad met de VWA. Deze geeft nog steeds 
aan dat er een wisselteelt moet zijn van 3 jaar. De vraag of de tuinder zelf mag 
bepalen waar de aardappels geteeld mag worden is behandeld in het TC-DB overleg. 
Besloten is voor de duidelijkheid en controleerbaarheid om de roulatie te 
handhaven zoals nu door de TC-er bepaald wordt: Voor, midden of achterste 
gedeelte van de tuin. 

 Boom. De hoogte van de bomen wordt gesteld op 2.5 meter, zijnde ook de 
maximale hoogte van wat een bebouwing mag zijn. Uiteraard mag er slagschaduw 
op de tuin van een buren komen. Derhalve staat ook in het HHR vermeld dat de 
afstand tot een pad 1,5 meter moet zijn. Jan Willem geeft aan dat met het bepalen 
van de hoogt op 2.5 meter de boom ver in gesnoeid moet worden. Ook bij het 
opzeggen van tuinen moeten deze schoon en leegt opgeleverd worden. Hierbij geldt 
dat bomen ook verwijderd moeten worden. Uiteraard hoeft dit niet indien de 
volgende tuinder de verantwoording over de boom over neemt. Tijdens de 
opvolgende discussie is besloten om deze punten in het volgende TC-DB overleg met 
de TC-ers te bepalen. 

 
4. Financiën 

De penningmeester licht de financiële stukken toe. 
Resultaat 2022: positief resultaat van € 7594. Het eigen vermogen zit om en nabij de  
€64000.  Op een vraag waarom in 2022 de ING met circa 50 k is verhoogd en de SNS met een 
zelfde bedrag verminderd. Is het antwoord dat ING een kleine rente geeft en de SNS niets. 
Begroting 2023: De begroting zoals die nu voorgelegd wordt  levert een negatief saldo op 
van 5640 euro. Uiteraard moeten dan de geplande bedragen, zowel inkomsten als uitgaven,  
ook daadwerkelijk gerealiseerd worden.   
Er zijn de volgende vragen:  

 Verzekeringen wat omvatten deze? Dit is de bestuursverantwoordelijkheid 
verzekering. Voor de vrijwilligers die werkzaamheden voor de vereniging uitvoeren is 
geen verzekering af te sluiten. De gemeente Middelburg  heeft hiervoor 
overkoepelend een verzekering.  



 Vanuit een tuinster in de Nadorst is de vraag, nu er mogelijk toch een grote reserve 
is, is het niet mogelijk om ook in de Nadorst e.e.a. aan wateroverlast te doen?  
Diverse tuinders geven aan dat gaten boren opvullen met schelpen en dergelijke de 
grond draineert. Ook diepe geulen maken, deze opvullen met houtig materiaal zoals 
takken, stronken, kunnen hierin helpen. 

 Jan Willem merkt nog op dat er aandacht moet zijn voor trappen, ladders en 
gereedschap keuringen.  Materialen moeten voldoen aan de eisen.  

 
5. Verslag kascommissie. 

 
Henk Luijendijk geeft aan dat de kascommissie  de financiële administratie onderzocht heeft 
en heeft hiervoor geen op of aanmerkingen. Alle zaken zijn correct . Hij legt de vergadering 
voor om de penningmeester decharge te verlenen. De vergadering is hiermee akkoord. 
Tevens benoemt Henk dat de vereniging blij mag zijn met Ben als penningmeester, omdat hij 
veel en  nauwkeurig werk verzet. Ben wordt hiervoor bedankt. 
 
Benoeming kascommissie 2024: Henk is aftredend. Cees Joosse is bereid om volgende jaar 
weer in de kascommissie te gaan . De vergadering wordt gevraagd om aanvulling van de 
kascommissie.  Jan Schroevers stelt zich beschikbaar. Als reserve is Tineke Luijendijk bereidt. 
De penningmeester merkt op dat het beter is dat Jan Schroevers dit niet doet , omdat Jan 
dan ook zijn eigen declaraties moet nazien. Jan trekt zich terug en Tineke wordt 
kascommissie lid. Als reserve lid geeft G Geuze zich op. 
 
Joke Bruijns geeft aan dat kascommissie lid goed beslagen ten ijs moet komen. Ze raadt aan 
om ook te kijken op verenigingen.nl, waar veel zaken behandeld staan 

 
6. Jaarverslagen  Bestuur en Complexen 

Geen opmerkingen. Met dank aan opstellers van de jaarverslagen. 
Wel wordt er gevraagd om een universeel jaarverslag. Kan het niet volgens een format die 
alle complexen dan hanteren? TC-er Christien van de Bosch merkt op dat dit niet zo bedoeld 
is.  Deze vraag zullen we ook in het TC-DB overleg behandelen. 

 
7. Verkiezing Bestuursleden. 

 
Het bestuur wordt van 4 naar 7 personen uitgebreid.  Er zijn 3 nieuwe kandidaten voor de 3 
openstaande bestuur plaatsen  Er zijn dus geen dubbeltallen. Hierdoor is geen schriftelijke 
stemming nodig.  Wilfried De Koster, Peter Lievense en Chris Dekker presenteren zich in het 
kort. Er worden geen bezwaren kenbaar gemaakt. De leden geven hun instemming.   Ook 
tegen de herverkiezing van de voorzitter Henk Rietveld en algemeen bestuurslid technisch 
Rob Pauw  zijn geen bezwaren gemaakt en worden herkozen..  
Er kwamen wel opmerkingen over de manier van stemmen. Zoals eerder aangegeven is geen 
schriftelijke stemming verplicht geweest omdat er geen dubbeltallen waren. Het applaus is 
in de afgelopen jaren als instemming aangenomen. 
Op de vraag is er een maximaal aantal jaren dat een bestuurslid aan mag blijven, is het 
antwoord dat er geen maximale zittingsperiode in de statuten en of HHR is opgenomen.  



Ook de dubbelrol van de bestuurslid en TC-er kwam aan de orde. Dit is mogelijk niet 
wenselijk, echter wanneer op een tuincomplex er geen tuinder de rol van TC-er op wilt 
nemen, kan een bestuurslid ook TC-er zijn. Dit is juridisch onderzocht en in orde.   
 

8. Rondvraag 
 Hanneke Gelder vraagt zich af of er meer regenwater opgevangen en gebruikt kan 

worden ipv leidingwater.  Waar schuurtjes zijn is dit mogelijk, echter zonder 
schuurtje, afdak enz is het nagenoeg niet te doen. Bespreek mogelijkheden met de 
TC-er. 

 Joke Bruins vindt het goed dat de TC niet in de kascommissie zit. Hier is een goede 
scheiding aangebracht. Hoe zit het met de scheiding van zaken bij bestuursleden die 
ook TC-er zijn? Henk beantwoord dit. Sinds kort is de WBTR van kracht. Indien 
belangenverstrengeling dreigt te komen zal het bestuurslid niet mee stemmen over 
zakenbetreffende complex waar hij dan ook de TC-er is.  

 Joke Bruins geeft nogmaals aan dat de stemming nu alleen door aanwezigen gedaan 
mag worden. Ze heeft een machtiging van een mede tuinster, die ook gestuurd is 
naar het bestuur, bij zich. Waarom kan ik daarmee niet stemmen?                   
Antwoord is duidelijk: Volgens de huidige HHR is het niet mogelijk. Indien dit wel 
gewenst is zullen de statuten en of Huishoudelijk regelement aangepast en 
goedgekeurd moeten worden door de ALV. 

 
9. Pauze 

 
10. Presentatie door Rien Klippel  over Biologisch tuinieren. 

 
Rien Klippel geeft een heldere presentatie over Velt, het ontstaan van Velt een Pluralistische 
vereniging dia stimuleren van een gezond leven op het ritme van de seizoenen en met 
respect voor de natuur. Ze gebruiken geen pesticiden. 
De volgende zaken van moestuinen werden belicht:  
Gebruik van de bodem hoe kun je deze verbeteren. 
Wisselteelt toepassen  
Combinatie teelt Goede buren  Kijk naar welke rassen je kunt gebruiken 
 Welke ziekten en plagen overkom je en welke gewasbescherming kun je daarbij gebruiken 
De  sociale aspecten. Praten over de oogst, ervaringen uitwisselen enz. 
Hij eindigde zijn presentatie met de  Pluriformiteit: Alles mag, laat elkaar in de waarde 
vermijd bestrijdingsmiddelen en gebruik natuurlijke middelen, praat met elkaar en hij gaf 
het aanbod om samen met AVVN de volktstuin vereniging Kweeklust mee te helpen met 
inhoudelijke kennis, kennis uitwisselen toerusting van bestuur en TC-ers. 
 

11. Bestuursvoorstel overgaan naar een biologische volkstuin. 
De voorzitter begint met het voorstel toe te lichten. Direct na de tweede sheet worden er 
vragen gesteld. In een verhitte discussie waarbij over en weer tussen mensen woorden als 
Spuiters, Milieufreaks, Luie tuinders, Velt propaganda en meer is het helaas uitgedraaid op 
een chaos, waarbij men met steeds harder spreken cq roepen elkaar het leven zuur 
probeerde te maken. Hierdoor gingen meerdere mensen, al dan niet geëmotioneerd, weg.  
Dit voorstel is verder niet ter stemming gekomen.  
Door de ontstane commotie is de vergadering abrupt geëindigd.   
 



 
 

 
 
 
 
 

 


